

COLLÈGE UNIVERSITAIRE GLENDON COLLEGE

CONSEIL DE LA FACULTÉ / FACULTY COUNCIL

Minutes of the Faculty Council meeting held on Thursday, June 26, 2014 at 10:00 a.m. in the Senate Chamber, York Hall, Glendon. This meeting of Council was attended by the following members:

J. Alcock
C. Campbell
A. Clifford (Chair/Président)
A. Dawson
R. Furguele
F. Garon
J. Gonda
V. Hildebrand

S. Kirschbaum
A. Klimkiewicz
J. Kowal
G. McGillivray
K. McRoberts
T. Moore
B. Morgan
G. Moyal

D. Olin
J. Rivest
I. Roberge
M. Roy
D. Savard
C. Séguinot
B. Singer
D. Spring
G. Young

Procès-verbal de la séance du Conseil de la faculté, tenue le jeudi 26 juin 2014 à 10 h dans la salle du sénat, pavillon York, Glendon. Les membres suivants étaient présents :

1. Chair's Remarks

The meeting began at 10:10 a.m.

The Chair welcomed all the members to this special meeting of Council and moved for the approval of the agenda as presented. The agenda was then duly approved.

1. Remarques du président

La séance commence à 10 h 10.

Le président souhaite la bienvenue à tous les membres pour cette séance spéciale du Conseil et propose l'adoption de l'ordre du jour tel que présenté. L'ordre du jour est ensuite approuvé.

2. Advanced Certificate in Law & Social Thought

D. Olin presented the proposal for Changes to the Certificate in Law and Social Thought. She briefed Council on the rationale and addressed the concern regarding the communications with the various Departments linked with the offering of the Certificate.

2. Certificat avancé en droit et pensée sociale

D. Olin présente la proposition de modifications au certificat avancé en droit et pensée sociale. Elle donne un aperçu de la justification et répond aux questions concernant les communications avec les différents départements liés au certificat.

K. McRoberts addressed the resources issue, and indicated that both proposals were part of the five new programmes in French for which Glendon has received \$2.5M from the Ontario Government. Additional resources will be secured through funding provided under the Action Plan for the Expansion of French-Language post-secondary programming in Central and Southern Western Ontario.

Following a brief discussion, it was moved and seconded “*that Glendon Council approves the proposal for an Advanced Certificate in Law & Social Thought, as presented in the circulated document*”. The motion **carried**. (24/0)

3. Major Modifications: Addition of a new degree option – BSc in Psychology

T. Moore gave an overview of the rationale for the BSc in Psychology. M. Roy provided supplementary remarks on the process and resources allocations.

One amendment was made to “Effective Date” as to read “2015” instead of “2014”.

Following a brief discussion, it was moved and seconded “*that Glendon Council approves the Major Modifications: Addition of a new degree option, as presented in the circulated document*”. The motion **carried**. (24/0)

4. Adjournment

The meeting was adjourned at 10:50 a.m.

K. McRoberts aborde la question des ressources et indique que les deux propositions font partie des cinq nouveaux programmes en français pour lesquels Glendon a reçu 2,5 millions de dollars du gouvernement de l'Ontario. Des ressources supplémentaires seront obtenues grâce au financement fourni dans le cadre du Plan d'action pour l'éducation postsecondaire en langue française dans le centre et le sud-ouest de l'Ontario.

Suite à une brève discussion, on propose et seconde « *que le Conseil approuve la proposition de modifications au certificat avancé en droit et pensée sociale* ». La motion est **approuvée**. (24/0)

3. Modification majeure : Ajout d'une nouvelle option au diplôme en Psychologie

T. Moore donne un aperçu de la justification pour l'offre du baccalauréat en psychologie. M. Roy fournit quelques informations supplémentaires sur le processus et l'allocation des ressources.

Une modification est apportée à la « date en vigueur » - lire « 2015 » au lieu de « 2014 ».

Suite à une brève discussion, on propose et seconde « *que le Conseil approuve la proposition de modification majeure : Ajout d'une nouvelle option au diplôme en Psychologie* ». La motion est **approuvée**. (24/0)

4. Levée de la séance

La séance est levée à 10 h 50.